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证书编号：ISC-E-2025-4827-R
兹 证 明
北京保罗盛世集团股份有限公司

统一社会信用代码：911101065768999873北京保罗盛世集团股份有限公司
注册地址：北京市北京经济技术开发区经海三路109号院60号楼11层1101室        邮编: 100176

经营地址：办公地址：北京市北京经济技术开发区经海三路109号院60号楼11层1101室；生产地址：北京市大兴区金业大街4号；仓库：北京市大兴区旧宫镇南环路南区32号院主楼(一楼西侧）        邮编: 100176

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求

认证范围：

服装（团服、职业装、工装）的设计、加工和销售所涉及场所的相关环境管理活动
发证日期：2025年08月06日                  

有效期至：2028年08月05日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376
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Registration No. ISC-E-2025-4827-R

This is to certify that

Beijing Baoluo Shengshi Group Co., Ltd.

The social credit code：911101065768999873北京保罗盛世集团股份有限公司

Registered Address: Room 1101, 11th floor, Building 60, Courtyard 109, Jinghai Third Road, Beijing Economic and Technological Development Zone, Beijing  
Audit Address: Office address: Room 1101, 11th Floor, Building 60, Yard 109, Jinghai Third Road, Beijing Economic-Technological Development Area, Beijing;Production address: No. 4, Jinyi Street, Daxing District, Beijing;Warehouse: Main Building (West Side of the First Floor), Yard 32, South Area, Nanhuan Road, Jiugong Town, Daxing District, Beijing  
Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015
This certificate covers the following scope of

Environmental management activities related to the places involved in the design, processing, and sales of clothing (group uniforms, professional attire, workwear)
Issue      Date：2025-08-06
     Expiration Date: 2028-08-05
     
环境管理体系认证证书
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Environmental Management System Certificate
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